
Protokół nr LII/23

z posiedzenia Rady Osiedla Golęcino – Gocław

z dnia 04.07.2023 r.

Udział w zebraniu udział wzięli Radni zgodnie z załączoną listą obecności. 

Porządek obrad:

1. Powitanie zebranych.

2. Przedstawienie porządku posiedzenia.

3. Odczytanie protokołu z posiedzenia Rady Osiedla z dnia 13.06.2023 r.

4. Omówienie  wniosków  dotyczących  sprzedaży  gruntów  i  zbycia  nieruchomości  i
wydanie opinii.

5. Wolne wnioski i omówienie pism, które wpłynęły do Rady Osiedla.

PRZEBIEG OBRAD

Ad. 1

Powitanie  członków  Rady  Osiedla  Golęcino-Gocław  przez  Przewodniczącą.  Udział
w posiedzeniu wzięli Radni zgodnie z załączona lista obecności.

Ad. 2

Przedstawiony został porządek posiedzenia Radnych.

 Ad. 3

Odczytany został protokół z posiedzenia z dnia 13.06.2023 r. został przyjęty przez Radnych. 

Ad. 4

Wypłynął wniosek o wydanie opinii w sprawie sprzedaży gruntów gminnych działka nr 3/57 
(część) i działka 5/42 (część ) z Obrębu 3091 w rejonie ul. Rolnej. Radni omówili wniosek i 
wydali pozytywną opinię. 

Został podjęta Uchwała nr 79/23.

Kolejny wniosek dotyczył zbycia w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 
nieruchomości będącej własnością Gminy Miasta Szczecin zabudowanej nieruchomości 



gruntowej położonej w Szczecinie przy ul. Strzałowskiej 16 oznaczonej w ewidencji gruntów 
jako działka nr 5/25, 5/40,5/41 z Obrębu 3091 o powierzchni 4369m2. Radni omówili wniosek
i wydali pozytywną opinię. 

Została podjęta Uchwała nr 80/23.

Ad. 5

Radni zapoznali się z treścią otrzymanych pism drogą elektroniczną:

-  pismo  dotyczyło  wydania  opinii  odnośnie  sprzedaży  alkoholu,  dotyczyło  ograniczenia
dostępu  do  sprzedaży  alkoholu  oraz  przewidzianymi  w  Ustawie  z  26.10.1982  r.
o wychowaniu w trzeźwości. Radni udzielili odpowiedzi drogę elektroniczną.

- pismo było skierowane do Zarządców Wspólnot i Spółdzielni mieszkaniowych o sprzątanie
na bieżąco koszonej trawy  z poboczy na terenie miasta, ponieważ nie uprzątnięta trawa
podczas ulewnych deszczów zatyka kratki wypustów deszczowych, jest to powodem złego
odbioru wody deszczowej przez wpusty i powoduje lokalne podtopienia.

-  pismo  informowało  Radnych  o  likwidacji  zbędnych  i  zużytych  środków  trwałych
pozostających do dyspozycji Radnych. Należy złożyć wniosek o postawienie w stan likwidacji
środka trwałego. 

    Protokołował:                         Przewodniczący RO

   Sylwia Jurkszat-Piekart  Iwona Pomaska


